

Instrukcja użytkowania
akcesoriów
Instruction four use
accessories
Gebruiksaanleitung
Zusatzgeräte

PRODUKTY / ARTICLES:

3PR04-01	3PR03-03	3PR03-05
3PR04-02	3PR03-04	3PR03-06

OSTRZEŻENIE! Wyłącznie do użytku domowego. Nieodpowiednie dla dzieci w wieku poniżej 3 lat. Do użytku pod bezpośrednim nadzorem osoby dorosłej. Ryzyko upadku!
WARNING! For family domestic use only. Not suitable for children under 3 years – no specific precautions for toddlers. To be used under the direct supervision of an adult.
WARNUNG! Nur für den häuslichen Gebrauch. Für Kinder unter 3 Jahren nicht geeignet. - keine spezielle Maßnahmen für Kleinkinder vorgesehen. Nur unter der direkten Sturzgefahr!

JUST FUN S.C.
Mysliborska 21
66-400 Gorzów
POLAND



INSTRUKCJA UŻYTKOWANIA – PL

1. Prosimy o zachowanie niniejszej instrukcji użytkowania w celu użycia jej w przyszłości.
2. Prosimy o niemodyfikowanie urządzenia ani sposobu jego montażu w jakikolwiek sposób. Wszelkie zmiany będą miały wpływ na prawidłowe działanie produktu, a wymiana części zamiennych będzie wykonana na koszt nabywcy. Nieprawidłowy montaż, nieprawidłowe użytkowanie czy użytkowanie niezgodnie z przeznaczeniem są zabronione i zwalniają producenta z jakiejkolwiek odpowiedzialności. Przed użyciem przez dzieci, produkt musi zostać zamocowany i sprawdzony przez osobę dorosłą.
3. Używanie produktu musi odbywać się pod pod bezpośrednim nadzorem osoby dorosłej. Produkt przeznaczony jest dla osób o wadze do 50 kg. Produkt nie jest przeznaczony się dla dzieci w wieku poniżej 36 miesięcy, ze względu ryzyko połknięcia małych elementów.
4. Regularne sprawdzanie produktu jest gwarancją bezpieczeństwa. W przypadku wymiany lub zapotrzebowania na większą ilość produktów należy skontaktować się z dostawcą.
5. Produkt spełnia europejskie normy bezpieczeństwa EN71-1, EN71-2, EN71-3 i EN 71-8 . Przeznaczony jest wyłącznie do użytku prywatnego, zarówno w pomieszczeniach, jak i na zewnątrz.
6. Podczas montowania produktu należy upewnić się czy nie występuję ryzyko zakleszczenia.

INSTRUCTIONS FOR USE – EN

1. Please keep this user’s manual for future reference.
2. Please do not modify the device or its assembly in any way. Any changes will affect correct operation of the product and spare parts will be replaced at the expense of the purchaser. Incorrect assembly, incorrect use or misuse is forbidden and exempts the manufacturer from any liability. Before children use the product, it must be assembled and checked by an adult.
3. The product must be used under direct supervision of an adult. This product is not intended for use by children under the age of 36 months due to the lack of additional security features, a risk of swallowing small elements and the lack of predictability characterising young children.
4. As a precaution, inspect the product and its parts regularly. No spare parts are provided. They are available from the supplier.
5. The product complies with the European safety standards EN71-1, EN71-2, EN71-3 and EN 71-8. This product is intended for home use only, both indoors and outdoors.
6. During assembly, make sure that the structure is safe and does not pose a risk of getting trapped.

GEBRAUCHSANWEISUNG – DE

1. Bewahren Sie diese Anleitung zum späteren Gebrauch auf.
2. Wir bitten Sie ausdrücklich darum, das Gerät und seine Montage auf keine Weise zu modifizieren. Jede Änderung hat Auswirkungen auf den ordnungsgemäßen Betrieb des Produkts und der Austausch von Ersatzteilen erfolgt auf Kosten des Käufers. Unsachgemäße Montage, unsachgemäße Verwendung oder Missbrauch sind verboten und entbinden den Hersteller von jeglicher Haftung. Bevor das Produkt von Kindern benutzt wird, muss von einem Erwachsenen installiert und geprüft werden.
3. Die Verwendung des Produkts muss unter der direkten Aufsicht eines Erwachsenen erfolgen. Dieses Produkt ist nicht für Kinder unter 36 Monaten bestimmt, im Hinblick auf folgende Sachverhalte: keine zusätzlichen Absicherungen, die Gefahr des Schluckens kleiner Bestandteile und die mangelnde Vorhersehbarkeit der kleinen Kinder.
4. Zur Sicherheit ist eine regelmäßige Prüfung des Produkts und seiner Teile erforderlich. Im Satz sind keine Ersatzteile vorhanden. Sie sind beim Lieferanten erhältlich.
5. Dieses Produkt entspricht den europäischen Sicherheitsnormen EN71-1, EN71- 2, EN71-3 i EN 71-8. Dieses Produkt ist nur für den Heimgebrauch geeignet, sowohl im Innen- als auch im Außenbereich.
6. Bei der Installation des Geräts vergewissern Sie sich, dass keine Verklemmungsgefahr bei ihr besteht.